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Vragen van het lid Karabulut (SP)
aan de ministers voor Wonen, Wijken
en Integratie en voor Jeugd en Gezin,
de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
de minister van Justitie over
huwelijksdwang, geweld tegen
vrouwen en meisjes en volle
eerwraakhuizen. (Ingezonden
29 oktober 2009)

1
Wat gebeurt er na een melding van
huwelijksdwang bij een hulpinstantie
of bij de politie?

2
Deelt u de mening dat hulpverleners,
mits zij geen verschoningsrecht
hebben, altijd aangifte moeten doen
van moord, doodslag of
verkrachting? Zo ja, worden
hulpverleners hierover voorgelicht?
Zo nee, waarom niet?

3
Zijn mensen die geen
verschoningsrecht hebben en die
geen aangifte doen van moord,
doodslag of verkrachting strafbaar?
Zo ja, waar bestaat deze straf uit en
hoe vaak komt dit voor? Zo nee, bent
u van mening dat dit strafbaar zou
moeten zijn?

4
Is de beschreven casus in het artikel
«De verkrachting verzwegen» in
Trouw aanleiding voor de politie om

nader onderzoek te doen naar
genoemde strafbare feiten? Zo nee,
waarom niet?1

5
Staat deze casus op zich of komt dit
vaker voor? Zo ja, hoe vaak?

6
Deelt u de mening van
FORUM-directeur Sadik Harchaoui
dat hulpverleners veel te schuchter
zijn als het gaat om het doen van
aangifte? Hoe gaat u ervoor zorgen
dat er een eenduidig handelingsplan
komt, opdat hulpverleners weten wat
ze moeten doen en tijdig kunnen
handelen wanneer dit soort situaties
zich voordoen?

7
Hoe wordt voorkomen dat de aangifte
van verkrachting een katalysator voor
geweld vormt? Hoe wordt omgegaan
met ouders en andere familieleden,
die mogelijk een bedreiging vormen
voor het slachtoffer?

8
Deelt u de mening dat er binnen een
maand een derde «eerwraakhuis»
moet komen en dat de evaluatie niet
moeten worden afgewacht? Zo nee,
wat gebeurt er met de afgewezen
personen? Worden die elders
opgevangen? Zo ja, waar? Welke
aantallen betreft het en gaat het
hierbij om een vorm van huiselijk
geweld of eergerelateerd geweld?2

9
Waarom zitten de bestaande
«eerwraakhuizen» vol? Is er een
toename in huiselijk en
eergerelateerd geweld of bieden deze
huizen ook opvang aan slachtoffers
van bijvoorbeeld huiselijk geweld?
Zo ja, kunt u dat toelichten?

10
Deelt u de mening van de
vrouwenorganisaties dat Bureau
Jeugdzorg haar medewerkers beter
op moet leiden over hoe om te gaan
met slachtoffers van eergerelateerd
geweld? Zo ja, wat gaat u hieraan
doen en bent u van plan om extra
middelen ter beschikking te stellen?
Zo nee, waarom niet?

11
Kan de Kamer de evaluatie van het
pilotproject eerwraakhuizen, mede
gezien de overvolle opvang, voor het
kerstreces ontvangen? Zo nee,
waarom niet?

12
Bent u bereid deze vragen vóór het
geplande debat van 19 november a.s.
over eergerelateerd geweld te
beantwoorden?

1 Trouw, 21 oktober 2009: «De verkrachting
verzwegen».
2 NOS, 22 oktober 2009: «Te weinig bedden in
eerwraakhuizen».
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Nadere mededeling

Nadere mededeling van minister
Hirsch Ballin (Justitie), mede
namens de ministers van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, van Buitenlandse
Zaken, voor Wonen, Wijken en
Integratie, voor Jeugd en Gezin en de
staatssecretarissen van Justitie en
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport (ontvangen 11 december 2009),
Zie ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2009–2010, nr. 725

Hierbij deel ik u, mede namens mijn
ambtgenoten van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties, van
Buitenlandse Zaken, voor Wonen,
Wijken en Integratie en voor Jeugd
en Gezin, alsook de
Staatssecretarissen van Justitie en
van Volksgezondheid Welzijn en
Sport, mee dat wij op dit moment
nog over onvoldoende informatie
beschikken om de schriftelijke vragen
van het lid Arib d.d. 15 oktober
jongstleden (met nummer
2009Z18956) en d.d. 27 november
jongstleden (met nummer
2009Z22871), van het lid Sterk van
gelijke datum (met nummer
2009Z19003), van het lid Karabulut
d.d. 16 oktober jongstleden (nummer
2009Z19104) en d.d. 29 oktober
jongstleden (nummer 2009Z19900) te
kunnen beantwoorden.
Wij hechten eraan uw Kamer over de
zaken die in bovengenoemde
kamervragen aan de orde worden
gesteld en – voor zover van belang
voor de beschrijving en beoordeling
van het gebeurde in die zaken en in
aanvulling op de brief over
huwelijksdwang en achterlating die ik
u mede namens de staatssecretaris
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport op 16 november jongstleden
deed toekomen (TK, 2009–2010,
32 175, nr. 2) – over het beleid
rondom de aanpak van
eergerelateerd geweld en
huwelijksdwang integraal per brief te
informeren.
De zaken die aan de orde zijn gesteld,
zoals de verdwijning van het meisje
S., heeft mij namelijk aanleiding
gegeven het handelen van de
verschillende instanties in deze zaken
nauwlettend te evalueren in relatie tot
het door het kabinet voorgestane
beleid. De uitkomsten zal ik betrekken
bij de beantwoording van
bovengenoemde vragen door middel
van bovengenoemde brief.
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